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Abstract (en)
The fence comprises posts (10) and dimensionally stable lattice panels (1, 1') of horizontal bars (2) and vertical bars (3), which form the fence
surface and are connected to one another at the points of intersection. Attached to the front side (7) of the fence post (10) are eyes (20), under
which the horizontal bars (2) engage and through which can be inserted from above, in front of the lattice panels (1, 1') and over the length of the
posts, a bar-shaped holding element (5) which clamps the lattice panels (1, 1') against the front side (7) of the post (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Zaun umfaßt Pfosten (10) und die Zaunfläche bildende formsteife Gittertafeln (1,1') aus Horizontalstäben (2) und Vertikalstäben (3), die an den
Kreuzungsstellen miteinander verbunden sind. An der Vorderseite (7) des Zaunpfostens (10) sind Ösen (20) angebracht, die die Horizontalstäbe
(2) untergreifen und durch die von oben vor den Gittertafeln (1,1') ein stabförmiges Halteelement (5) über die Höhe der Pfosten durchschiebbar ist,
welches die Gittertafeln (1,1') gegen die Vorderseite (7) des Pfostens (10) verspannt. <IMAGE>
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